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Abstract (en)
[origin: US4483574A] Sliding electric contacts are disclosed which may be used, for example, to maintain electrical contact between two moving
parts in a rotating machine. Electrical contact between two such parts separated by a constant average distance is maintained during movement of
the parts by use of at least one multifilament brush formed as a bundle of thin wires having a fixed end and a free end wherein the free end has a
length which is at least 10 percent greater than the constant average distance between the moving parts. The moving parts may be in the form of
various configurations of commutators and the electric contacts may be used to maintain electrical contact between the parts within a fluid medium.

Abstract (fr)
La présente invention concerne les contacts électriques glissants, notamment pour machines tournantes. Le contact électrique entre deux pièces 1
et 2 se déplaçant relativement l'une par rapport à l'autre en maintenant entre elles une distance moyenne normalement constante e est obtenu au
moyen d'au moins un balai multifilamentaire 3 contitué d'un faisceau de fils fins, comprenant une extrémité encastrée 9 et une extrémité en porte-
à-faux 9' dont la longueur libre ℓ est supérieure d'au moins 10% à l'espacement e. La pièce 2 peut être indifféremment une bague lisse, une bague
rainurée ou un collecteur à lames. Applications aux contacts glissants pour matériels mis en oeuvre au sein d'un milieu fluide diélectrique et non-
oxydant, par exemple immergés dans des hydrocarbures.
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